

Tell Me the Story of Jesus

Did not our hearts burn within us when He talked to us?

— Luke 24:32

Fanny J. Crosby

STORY OF JESUS

John R. Sweney

1 對我述說耶穌故事，深印每句在我心；
 2 述說主飢渴在曠野，一生傳道救罪人；
 3 述說救主被釘十字架，如何受極大苦楚；

- 1 Tell me the sto - ry of Je - sus, Write on my heart ev - ery word;
 2 *Fast - ing a - lone in the des - ert, Tell of the days that are past,*
 3 Tell of the cross where they nailed Him, Writh - ing in an - guish and pain;

副歌 對我述說耶穌故事，深印每句在我心；
 Refrain: Tell me the sto - ry of Je - sus, Write on my heart ev - ery word;

1 對我述說寶貴故事，最奇妙可愛佳音。
 2 述說主受惡魔試探，堅忍不移終得勝活。
 3 述說主被葬在墳墓，如何三日後復活。

- 1 Tell me the sto - ry most pre - cious, Sweet - est that ev - er was heard.
 2 *How for our sins He was tempt - ed, Yet was tri - um - phant at last.*
 3 Tell of the grave where they laid Him, Tell how He liv - eth a - gain.

副歌 對我述說寶貴故事，最奇妙可愛佳音。
 Refrain: Tell me the sto - ry most pre - cious, Sweet - est that ev - er was heard.

1 述說天使如何歌頌，慶賀耶穌的降生：
 2 述說祂為世人辛勞，一生貧窮與孤獨，
 3 這故事中的大慈愛，我今已明白是真，

- 1 Tell how the an - gels in cho - rus Sang as they wel - comed His birth,
 2 Tell of the years of His la - bor, Tell of the sor - row He bore,
 3 Love in that sto - ry so ten - der Clear - er than ev - er I see:

D.C. for Refrain

1 “天 上 榮 耀 歸 與 真 神 ! 地 下 平 安 歸 與 人 。”
 2 被 人 藐 視 又 被 厭 棄 , 受 下 盡 了 安 憂 歸 傷 痛 人 苦 。”
 3 說 到 主 愛 為 我 贖 價 , 我 不 禁 流 淚 感 恩 。”

1 “Glo-ry to God in the high-est! Peace and good ti-dings to earth.”
 2 He was de-spised and af-flict-ed, Home-less, re-ject-ed and poor.
 3 Lord, may I al-ways re-mem-ber Love paid the ran-som for me.

我是否要背負十架 Am I a Soldier of the Cross?

143

No soldier that wareth entangleth himself with the affairs of this life. . . . — II Timothy 2:4

Isaac Watts

ARLINGTON
Thomas A. Arne

1 我 是 否 要 背 負 十 架 , 跟 從 神 的 羔 羊 ?
 2 別 人 苦 戰 要 得 榮 耀 , 血 從 汗 滿 被 沙 場 ,
 3 難 道 我 無 仇 敵 當 拒 ? 我 無 破 口 當 力 量
 4 我 要 掌 權 就 得 爭 戰 , 哦 , 主 加 我 當 力 量 !

1 Am I a sol-dier of the cross, A fol-lower of the Lamb?
 2 Must I be car-ried to the skies On flow-ery beds of ease,
 3 Are there no foes for me to face? Must I not stem the flood?
 4 Sure I must fight if I would reign: In-crease my cour-age, Lord;

1 我 豈 可 以 怕 出 代 價 , 要 得 世 界 原 諒 ?
 2 我 豈 可 以 安 坐 花 輪 , 盼 望 世 進 天 原 諒 ?
 3 難 道 惡 世 也 可 相 與 , 也 盼 望 世 進 天 原 諒 ?
 4 我 願 受 辱 不 畏 艱 難 , 靠 祢 話 語 剛 強 阿 門 。

1 And shall I fear to own His cause Or blush to speak His name?
 2 While oth-ers fought to win the prize And sailed thru blood-y seas?
 3 Is this vile world a friend to grace, To help me on to God?
 4 I'll bear the toil, en-dure the pain, Sup-port-ed by Thy word. A-men.